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Vragen van de leden Neppérus en
Elias (beiden VVD) aan de ministers
van Economische Zaken en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over software.
(Ingezonden 31 juli 2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Overheid vraagt geld voor
software»?1

2
Is het waar dat de overheid geld gaat
vragen voor gebruik van software die
juist wordt ontwikkeld om de
administratieve lasten voor de
ondernemers te verminderen?

3
Deelt u de mening dat dit paradoxaal
is en niet is uit te leggen aan
ondernemers?

4
Staan er naast het nu lopende project
voor de rubber- en kunststofindustrie
nog meer projecten op stapel en zal
daar ook voor een gebruikerslicentie
moeten worden betaald?

5
Bent u bereid van de voorgenomen
kostenvergoeding voor de licenties af
te zien?

1 www.Computable.nl, 27 juli 2009.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Heemskerk (Economische Zaken)
(ontvangen 27 augustus 2009)

De kamervragen van de leden
Neppérus en Elias (beiden VVD),
ingezonden 31 juli 2009, en de
aanvullende vraag van GroenLinks
het lid Vendrik (GroenLinks),
ingezonden 5 augustus, over
(vermeende) softwareverstrekking
door de Rijksoverheid kunnen helaas
niet binnen de gebruikelijke termijn
beantwoord worden.
Interdepartementale afstemming is
nog gaande.
De beantwoording zal ik u zo spoedig
mogelijk doen toekomen.
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